



免於遭受性侵犯

To protect youngsters under 18 from sexual abuse"

- 使命 Mission
- 目錄 Contents
- 會長的話 President's Message
- 主席的話 Chairperson's Message
- 執行委員會名單 List of the Board of Governors
 - 小組委員會名單 List of Committees
 - 活動報告 Program Reports
 - 衷心感謝 Notes of Thanks
 - 收入與支出 Income and Expenditure
 - 職員名單 Staff List
 - 鳴謝 Acknowledgements









當下的香港 「露肉」成了時尚 「色情」在網上張狂 性教育實施遲遲不見真章 孩子的性觀念怎麼可能正常

「護苗」工作的前路 好比千千萬萬重天大加厚的高緬 可是我們不慌 您的支持給了我們 「千里之堤毀於纏穴」的能量 我們會繼續「螞蟻啃堤」 當仁不讓

盖学

蕭芳芳 護苗基金會長 Today in HK, scanty clad is fashionable. Sex and pornography is flooding everywhere. But Sex Education is not yet in the local school curriculum.

How would children grow up with appropriate attitude towards sex with all these obstructions?

ECSAF's work is like facing huge blocks that grow taller and thicker by the day. Yet, we are not fazed. Your support gives us the force to carry on as a Chinese saying goes: "A thousand miles of dike can be crumbled by ant-holes".

We, the "ants", are determined to continue our "dike-chewing" task.

Sias tong tong.

Siao Fong Fong ECSAF President 去午世界金融危機。質詢及捐款數目有減少的趨勢,率而在各同二的不開努力下「護商基金」又設 36 7種館學服分一年、公開實政上兩年起之數 活動(神關稅配)類劇,得到各界支持,籌款目標 得以連成。在經濟解聚不明期的暫況下,確是難能 回輸。

我們在護苗中心及護苗車舉辦的飲育課程很受數 並,至今已有接近540所中小學及20萬名中小學生 每經會與課程。另外,接話班程度接對於2日接股 至智障學量,以提高他們對保護自己,免於遭受性 提出的家議。在來年,我們籌開設計之辦的「高中 性效前「接來」以接兩不同學生葬養。

另外,我們設立多午的「議莊線」經常有家長、青少年、兒童以及其他市民來電查詢成求助,但來數目 有所增加。因此我們已增辦出來互加投辦線以歷付 服器需要。我們也適遇不同形式的推廣活動,如鄉 辦講座、基平學會、公理教育定動及傳維推廣等。 較社會人士程德東亞會安林便如的被繼和所營高。

「護益基金」的工作能夠持續發展,實有類很多有心 人的大力支持,包括我們的執行委員會及小組各委 員、各位員工、我們的輸工朋友、各質助人及捐款 者、出席活動的各位嘉質及演藝界友人,在此再次 發謝。

蒲錦文

蒲錦文 鐮苗基金主席 The worldwide financial crisis in 2008 has had a negative impact on sponsorships and donations in general. Fortunately, with unfailing team effort of everyone who is helping the Foundation, we have managed to move forward. Two major fund raining events – Flag Day and "Ergle Companions" Dance Drama Premiere, were successfully held no mean feat considering the economic environment at the time.

Our education programs conducted in our Centre and Mobile Classrooms constitue to be well received. About 290,000 students from 560 primary and secondary schools have attended our programs. We have extended our service to mentally handlapped children and are planning to launch a new education program for upper secondary students.

Our "Highlia" has continued to receive calls from purents, young people, childrea and other members of the public to obtain information on Child Sexual Abase and to seek help for suspected cases. In view of the increased number of calls, we have excruited more social worders and given them additional training to cope with the demand. We have also organized stals, carnivals, public educational activities and media promotional events to increase public corrected.

Our effort in tatking "Child Seoul Abure" cannot be sustained without the tremendous effort of all who continue to give their support – our Governors and members of various committees, staff members, volunteers, doors and sponsors, honoured guests and celebrides who attended our functions. I wish to just say "thank you" sgain.

錦文 (illa

William Po ECSAF Chairperson

























委員 Member 陳寶珠女士 Ms Sophia Cha

















Member	
鄭麗玲律師	
Ms Nanette Kwong	



Hon Legal Adviser

加速委員会委員

裏貌芳粉揚 (主座) 99 至于松坪 Prof Monit Cheung (Chairmerson) Prof Certila Chan 瓜斯兹器住

梁就是接十 Dr Eugenie Leung Dr Anzela Nz 競芳芳女士MBE Ms Siao Fong Fong, MBE

御業器女士

霉素等效提

Ms Grace Chan

慈鳳儀太平紳士

Ms Emily Mok. IP

Prof Catherine Tang

教育委員會委員

養芸芸女士MRF(主皮)

原家家サナ

吳頭英醫生

Dr Angela Ng

Ms Chau Mac Mat

Ms Sao Fong Fong MBE (Chairperson)

人力資源委員會委員

Members of Human Resources Committee

Committees

陳綺雯女士 (主席)	陳淑嫻女士
Ms Magdalen Chan (Chairperson)	Ms Alice Chan
吳水麗太平紳士	
Mr Ng Shui Lai, BBS, JP	

贊助審核委員會委員

Members of Sponsorship Vetting Committee

施南生女士 (主席)	陳寶珠女士
Ms Nansun Shi (Chairperson)	Ms Sophia Chan
鄭玉羅女士	摩風玲律師
Ms Winnie Chung	Ms Nanette Kwong
爾芳芳女士 MBE Ms Siao Fong Fong, MBE	

研究及倡議委員會委員

Street Street Street, old	William In the Continue of the
體芳芳女士 MBE (主席)	陳麗雲教授
Ms Sao Fong Fong MBE (Chairperson)	Prof Cecilia Chan
陳美霞女士	周偉立博士
Ms Grace Chan	Dr Albert Chau
崔永康博士	梁若毕博士
Dr Fric Chui	Dr. Eugenie Leune

投資委員會委員

ette Kwong
女士MBE
Fong Fong MBE

值媒關係委員會委員

	Media	Relation	Committee
the best by	in the little	27-and	-

蘭芳芳女士 MBE (主席)	陳寶珠女士
Ms Sao Fong Fong, MBE (Chairperson)	Ms Sophia Chan
梁若芊博士	莫風儀太平紳士
Dr Eugenie Leung	Ms Emily Mok, JP
施南生女士	
Ms Nansun Shi	









Bearing the



學習多人發信名聲 Learning names of private parts



「初小護苗教育巡迴車 | 課程

Primary I to 3 Sexual-Abuse-Preventive

Program 「初小籌苗教育巡邏車」課程是本會首個性教育課程,在一輛33 呎長的車巡過各小學。教育主任會透過互動遊戲、布偶短劇及多 媒體運用,讓小二、小三的同學在輕鬆愉快的環境中學會如何保 護自己及如何提助性侵犯。自2001年10月開始推出課程至今。 已接觸了138.327名初小學生。

在2008年7月至2009年6月期間、「初小護茶教育巡姻車 | 赞到 訪婆128間小臺·共進行7584節課程·為15.696名小朋友提供服

去年有501位老師參與「教育車課程給計問卷調查」・100%的老 節對「車內設施」、「課程設計」及「護師表現」均感滿意及非常 滿意·可見此課程得到學校的肯定。

The Primary I to 3 Program that takes place in a mobile classroom is the first Sexual-Abuse-Preventive Program launched by ECSAF Its interactive multi-media approach makes this program an interesting learning experience. This program renders children information and instruction on social skills that they would need to protect themselves from sexual abuse. Since October 2001, we have had 138.327 students participated in this program.

From July 2008 to June 2009, the mobile classroom visited 128 primary schools, reaching 15.696 students in 584 sessions.

Last year, 501 teachers helped to evaluate this program. All respondents (100%) marked their ratings sheet "Satisfied" or "Very Satisfied" with "Facilities inside the Mobile Classroom", "Design of the Program" and "Performance of Education Officers", which indicates that this program is well accepted by schools in Hong Kong.



2008年7月至2009年6月 「初小護苗教育巡迴車」課程問袋調查結果

From July 2008 to June 2009

Evaluation of the Effectiveness of Primary 1 to 3 Sexual-Abuse-Preventive Program





湯意 Satisfied 26%

一般 Fair 0%

不滿意 Unsatisfied 参加意見 No Comment









高小護苗教育巡迴車 | 課程

Primary 5 & 6 Sexual-Abuse-Preventive Program

此課程於2004年9日份正式推出, 結別為10至12歲的皇皇而設。 以物理他們認識責養期的生理、心理變化、養養自己及他人的身 體、學育建立正確的性態度。此課程亦由「護苗基金」及中文大學 细膜學作起設計,诱骗多元化及阶段性邀載、皮影戲、動書、總動 協能及多媒體専用・深入淺出・敗運動入青春期的學生・學習如 何提防性侵犯。

在2008年7月至2009年6月期間、「高小練苗教育巡測車」到訪場 91間小學・共進行了430節課程・為13.463名見童提供服務。





From July 2008 to June 2009, the mobile classroom visited 91 primary schools, reaching 13,463 students in 430 class sessions.



Last year 298 teachers evaluated this program. All respondents (100%) marked their ratings sheets "Satisfied" or "Very Satisfied" with "Facilities inside the Mobile Classroom", "Design of the Program" and "Performance of Education Officers".

Results of the survey show that this ! program is well received by schools



2008年7月至2009年6月 「高小護苗教育巡迴車」課程問袋調查結果

From July 2008 to June 2009

Evaluation of the Effectiveness of Primary 5 & 6 Sexual-Abuse-Preventive Program





非常漢意 Very Satisfied 温泉 Satisfied 77%

一般 Fair 0% 不滿意 Unsatisfied

参数是 No Comment











Description of the both model



信息を記録 Learning what sexual abuse in



「初中性教育」課程

Form I to 3 Sexual-Abuse-Preventive

根據2004年香港中文大學為本會推行的一項「青少年及兒童朋業 問性使犯問題」的調查顧示、「朋業問性使犯」往往在高速顯得 要要: 故本會為初中華年設計了一種性教育課題。

新課程應用多條體如電腦遊戲、動畫等特別教具,增加學生的學 質実應。讓他們對青春期有正確的認識,學習兩性相處的技巧; 舊事他人的身體及保護自己免於護受性侵犯的方法。

課程已於2004年10月進行試款,學校反應熱烈,並於2005年9月 正式推出,2008年7月至2009年6月間,共有10週齡學200,2606 歷史全學與此提覽、提閱中、我兩端,7546位結婚與「扣申議 苗性教育」課程問卷調查、結果令人數費、100%的名級對「場地 務實」經濟意或非常滿意、而等外的名級對「課程設計」及「轉延 表別」指導產业業常廣夢。

In 2004. The Chinese University of Hong Kong conducted a survey eatified "Study on Adolescent Sexuality and Peer Sexual Abuse in Hong Kong" (Ing 2004). Findings of this survey indicate that there is a growing incidence of peer sexual abuse in secondary schools. As a result, the ECSAF specially designed a sex education program for known secondary sudents.

A variety of multi-media tools such as computer games and animated films are adopted to boost the learning interest of students. The program focuses on teaching students the proper attitude towards puberry, interpersonal skills between genders, and how to respect others and protect oneself from sexual abuse.

The program trial-run began in October 2004 and was bunched in September 2005 in Sep

2008年7月至2009年6月 「初中性教育」課程問卷調查結果

From July 2008 to June 2009

Evaluation of the Effectiveness of Form 1 to 3 Sexual-Abuse-Preventive Program













电影技术导生完成工作集



「智障學童性教育 | 課程

Sexual-Abuse-Preventive Program for Mentally Handicapped Students

在缺乏社交及自我保護的能力下。智障學童被性侵犯的個家不斷 増加・有償が此、「護苗基金」為軽度至軽中度製障器乗設計了全 新教育課程、透過股發性的遊戲、卡提、活潑生勤的有樣短劇和 多媒體的運用,以增加學生學習的興趣,讓他們學習如何保護自 己免於遭受性侵犯,以及尊重他人的身體。

課程已於2007年4月推行試動,學校反應熱列,並於2008年9月正 式排出。2008年7月至2009年6月間、已有18開墾校、超級1.381名 學生參與過此課程。去年有121位老師參與「智障學童性教育」課 程問卷調查,結果使人鼓舞,100%的老師對「導師表現」感滿意 或非常滿意:98%的老師對「課程設計」感滿意或非常滿意:而 95%的老師對「場地佈置」感滿意或非常滿意。

Mentally handicapped children are often unable to choose to stop abuse due to the lack of understanding of the situation. As a result, ECSAF specially designed a sex education program for mentally handicapped students with mild and moderate mental retardation. This program adopts an inspiring teaching approach and uses a variety of multi-media such as animated films, puppet shows and games, guiding them to protect themselves against abuse.

The program trial-run began in June 2007 and was launched in September 2008. From July 2008 to June 2009, 18 special schools and 1,381 students participated in this program. Results of the survey are very positive. Last year, 121 teachers evaluated this program. All respondents (100%) marked their ratings sheet "Satisfied" or "Very Satisfied" with "Performance of Education Officers", 98% respondents marked "Satisfied" or "Very Satisfied" with "Design of the Program" and 95% marked "Satisfied" or "Very Satisfied" with "Setting of the Activity Room".

「智障學童性教育」課程問卷調查結果 From July 2008 to June 2009 Evaluation of the Effectiveness of Sexual-Abuse-Preventive Program for Mentally Handicapped Students 非常漢章 Very Satisfied 图表十:對「場地佈置」滿意程度 不滿意 Unsatisfied 参加表現 No Comment 非常滿意 Very Satisfied 滿意 Satisfied :對「課程設計」滿意程度 参照意見 No Common 非常漢意 Very Satisfied 湯意 Satisfied 国表十二:對「導師表現」滿意程度 一級 Fair 不滿意 Unsatisfied





「護苗線」"Hugline"

「護苗線|是本會的熟線・從2000年|月至2009年6月・接辖超級6,700個求助電話。 我們的計丁除了給予求助者支持和關係外。禮安抹輔導及遵常的轄企。 去年·「護荊線 | 井接篠549個東電·其中有104個 (19%) 是兒童性得犯個家。其他東電 包括兒童性侵犯資料的查詢(共69個)、兒童及青少年的性疑問(共23個)、性侵犯倖存者

個家(共11個)及其他。 ECSAF's "Hustine" started in languary 2000. Case referrals and counselling can be arranged by ECSAF if necessary from the beginning of service until lune 2009, our "Huzline" received more than 6,700 calls.

549 calls were received by "Hugline" last year and among them, 104 were CSA cases. Enquiries about CSA and calls from adult survivors were also received.

受害兒童

Victims

在104 m 傳統兒童性侵犯個案中·大多數受害兒童 為女務, 佔77%(見圖表一);年齡以4至6歲兒童 最多: 仏31%(見圖表二)。

Of the 104 CSA cases, 77% were siris (Refer to Chart I). The highest rate of abuse was found in the age group

between 4 to 6, which accounted for 31% (Refer to Chart 2).

周去一: 受害者性別

Chart I : Gender of Victims

圖表二:受害者年龄 Chart 2 : Age of Victims

13.13 th - 21 A - 20% And 15.12 11 payons 20%

7.9 m - 12 A - 12X Appl 7-9: 13 paragra 125

侵犯者

Abusers 「護茶線」接職的個案、男性侵犯者佔大多數---81%(見圖表三)。其中有 2 宋伊宏讲及多於1 名得犯者。得犯者年齡18 歲以上的最多。佔58%(見 图表四)。

The majority of the abusers were male, accounting for 81% (Refer to Chart 3). There were 2 cases that involved more than I abuser. Most of the abusers were above 18 years old, accounting for 58% of the total (Refer to Chart 4).

開表三: 倭犯者性別



周去四: 停犯者年龄 Chart 4 : Age of Abusers

HRULE - SI A - SEE

總數 Total: 106

侵犯去组要宝老的關係

Relationships between Victims and Abusers

話過8度的停犯者基乎客兒童謎識的人·其中以朋友/同學最多·佔總數的30%(見圖表五)。在近親中·被親生父親侵犯的個案最 多·佔43%(見圖表六)。

More than 80% of the abusers were known to the victims. Of the abusers, 30% were friends / classmates (Refer to Chart 5). Among family members, most of abusers were biological fathers (Refer to Chart 6).

開光五: 夢雷者與傳和者的關係



岡男六: 近親類別

*拉:詳細班就報別及數據結停布圖表六







線數 Total: 106

總數Total:21

性侵犯性質 Types of Sexual Abuse

要家兒童等到身體接觸的性保深是名·从73%(BI開表 七),而其中被觸摸胸部/私處的個案最多,佔68%,其 次數數重的品件交/口交/肝交·伏12%(兒園表八)。

去年,非身體接觸的性侵犯個案中(25%),以兒童被逼 具置自己身體或被源月現保犯者具置身體最為普遍。 **佐47%。其他的北岛薩接錫的性保期包括言語性保証** (27%)、被握看不雅刊物或影帶及拍攝等(各佔12%)。

侧室中, 部分保証者更许及多於1項的保証行為。

Of the 104 CSA cases, sexual abuse with physical contact rated bighest - 73% (Refer to Chart 7) 68% of the victims were touched on their private parts and 12% involved sexual intercourse / oral sex / anal sex (Refer to Chart 8).

Among the cases of non-physical contact (25%), 42% involved voveurism and indecent exposure by abusers or getting the victims to expose themselves; 27% involved verbal sexual harassment, 12% involved showing victims with obscene printed matters or pornographic videos and videoshooting victims, respectively.

Some cases involved more than I type of sexual abuse.

性侵犯验生的地方

Locations of Sexual Abuse 由於是劉老士名是召案上所經濟的、性是劉務生的特方 往往是在家中或在學校內(見圖表九和圖表十)。

As most cases involved abusers known to the victims, the locations with the highest reported incidences were the victims' homes and schools (Refer to Chart 9 and Chart 10).

不詳・3 人次・2%

Unknown, 3 persons, 2% 来身體接觸・33人次・25% Non-physical Contact, 33 persons 身體接觸 · 94人次·73% Physical Contact, 94 persons,



圖表八:性侵犯性質--身體接觸方面 Chart 8 : Types of Sexual Abuse - Physical Contact

特提身體其他部位·2人次·2% Other Body Parts Contacts,

性交/口交/肛交・11人次・12% Sexual Intercourse / Oral Sex / Areal 第) - 12 人次 - 135 Intercourse, II persons, 12% Others, 12 persons, 13% ARTER MARK / T/ AP 銀物/強物・5人次・5% Forced Kiss Private Parts Contact. 5 persons, 5% 64 persons, 68%

88 96 Total: 94

周光九:性侵犯發生的施方 Chart 9 : Locations of Sexual Abuse

註:詳細性侵級發生的地方類別及數據請參考團後十 Removed Plants refer to Chart 10 for durate

不詳・4人次・4%

Unknown d parages 42 公眾地方·26人次·24% 私人地方·79人次·72% Private Place, 79 persons, 72%. Public Place 26 persons 24%

總數 Total: 109



图表十:性侵犯發生的地方 Chart 10: Locations of Sexual Abuse

MOH Locations	Bill Number(s)	百分比 Percentage(X
#38 Homes	13	30%
単校 Schools	21	19%
職級 / 長章宗 Home of Relatives	12	186
朋友 / 同學家 Home of Friend / Classrates	4	44
被雷性 / 學聖地方 Private Study Centres / Study Places	6	SK
Eth Orders (Street Street)	3	3%
firm Street	5	5%
RA Ula	2	2%
公園 / 医療機 Gardens / Plegrounds	3	3%
医性 Others (表理 · 整少年中心) (Piroti, Stepping Halls, Harkets and Phrints Chit House)	10	9%
某他交通工具Public Transport (包括ME-可能-时间) 时间。在1000年1日 (1000年1日)	6	SK
不詳	4	48

109

100%

個家處理及跟進 Case Handling and Follow-up

去年在接稿的104年研究由,太會計工提供名面服務,包括: 用脏智助求助者舒继情绪,提供有關資訊; 若要害者同音報 宏,则鳞介不补食福利票[保護家庭及兒童服務課] 羽锥(井有 4宗信案);提供心理輔選服務等。

Last year ECSAF social workers handled 104 cases of CSA by giving immediate emotional support and information. With victims' consent, we referred 4 cases to the Family and Child Protective Services Unit (FCPSU) of the Social Welfare Department (SWD). Professional counselline and long term follow-up was also provided

輔導服務

Counselling Services

由2000年11月10日起,本會開始提供輔導服務。去年,我們 共提供了221節輔護給4名18歲以下的侵犯者、32名受害兒童 及其家人,亦安抹了6次醫療身體檢查服務。為了方便求助者, 我們分別在雲港及九韓原設和4個「蓬茲輔道歌」。由4位資源 的心理解導與宏揚供心理治療、論爭審者要於自信、舒護劑 信:同時引藤家長衛常處理子女装件侵犯後所引起的羅羅用權。

The ECSAF counselling service began in November 2000, Last year, we funded 221 sessions for 36 individuals and their families - 4 abusers: 32 victims and family groups We also arranged 6 medical consultations for abused children. Counselling takes place in 4 counselling locations convenient to most parts of Hong Kong, and are conducted by four contact psychologists experienced in child sexual abuse.



公眾教育 **Public Education**

車年華命

ECSAF Carnivals

「適品其会」於去年共與鐵邊人次享年基金。包括本会一年一度的「適品真年基 2008 |、「深水埗嘉年華 |、「深水埗公民教育委員會嘉年華 |、「愛滋教育在家 庭'081、由元朝護苗隊主辦的「問心護苗嘉年華2009」及與香港城市大學社會

服務關金額的「減心建苗真年差」, 浸水 任务心理从陈本等整张[综合指数会]。接 禍不同主題的書位遊戲、互動布偶戲和展 實,向市民推廣保護皇帝的訊息。

> Last year, ECSAF successfully held 6 carnivals around Hone Kone, Educational game booths. interactive puppet shows and exhibitions helped to deliver messages to raise public awareness of the need to protect children.



Presentations and Workshops

本会去年第14間機構及學校養殖化真實議表、探討有關日章 性侵犯問題、幫助教職目及家長提高警費、教護兒童及青少年 自我保護的技巧(見表一)。

Last year ECSAF was invited by 14 organizations and schools to deliver messages on "Child Sexual Abuse" and how parents and adults can protect youngsters from sexual abuse (see Table 1). 表一Table I

SIGNA Laguna Verde

MER Education Bureau

西洲教育學院

The Hong Kong Institute of Education 音衣商會小學

Tsing Yi Trade Association Primary School

香港基督教女養年會樂廳經合社會服務成 YWCA Lok Wah Interrated Social Service Centre 仁學家計畫中心

Yan Oi Tong Community Centre 觀塘官立小學

Kwun Tong Government Primary School 保食局梁周順琴小學 (上午校)

PLK Leunz Chow Shun Kam Primary School (AM) 東華三院周漢森小學 TWGHs ChowYin Sum Primary School

路梯會整馬太壓控(板挺建) St Matthew's Latherton School (SMP)

独立会委石中心 Heep Hong Society Chun Shek Centre 重要角天主教小學

Chai Wan Kok Catholic Primary School 勃世軍重選夫人紀念里校

The Salvation Army Ann Wyllie Memorial Primary School 赛游西亚拉帕计区较显挥导拉



亲翱探訪

Visits to ECSAF Centre

為了提升社會大眾對「護苗基金」的認識、本會認多個社會組 鐵及機構經常保持溝通,並不定時安排中心參觀及探訪、增加 大眾對本會工作的認識。

To arouse public understanding of ECSAF the Foundation maintains good relationships with social organizations. Visits to ECSAF Centre are held from time to time.

護苗細百 ECSAF Website

護禁網百提供有關「建禁基金」消息,及效應兒童免於禮受性 德知的資訊。

ECSAF website provides information on the Foundation and information on the prevention of child sexual abuse



護苗圖書關

及車差人十倉間。

FCSAF Library Corner

設於沙田公共圖書館及護苗中心、華有報報1200本圖書、文 獻、剪報、教材、錄影帶、電腦光碟及錄音帶、供市民、學者

Located at the Shatin Public Library and ECSAF Centre, these two library corners carry over 1,200 collections, including books and information stored in abstracts, reports, clippings, videotapes and CD ROMs. Library Corners are open to the public teachers. social workers and research scholars.





MIT IN MARKET

签款活動 **Fundraising Activities**

曹旗日 Flag Day

\$580,000

冬年來、「清洁基金」學辦網不同類型的集散活動,並獲得社會各界機能支持,本會沒去感激。

Over the warr ECSAF has committed numerous fundraining activities in aid of the Foundation's operation. The Foundation would like to express its deepest gratitude to all who have shown their support.



「護苗基金 | 賣旗日在 2009 年 6 月 6 日於洪島區舉行,共有超過

1.200 名義工質忙音旗, 另外很有多個金與贊助機構及多位奏

The ECSAF Flag Day was held on 6 June 2009 on Hong Kong

Island, Over 1,200 volunteers participated and generated over

心人的抑動,整理線58萬元整動。

時代廣場 | 義曹籌款 Times Square Charity Events

時代經濟於學經節、農曆新年及情人節 **期間・分別為本會兼賣黒羊毛公仔、月** 暦及利品材等算数・並在大屏幕トの書 据於保護·Q 華麗·B · 各頭沃勒井筆溫養 計論22萬元。

Times Square organized charity events at Christmas Chinese Lunar New Year and

the Valentine's Day to raise fund for ECSAF. With the support from Times Square. messages of protecting children from sexual abuse were also disseminated through the big screen at the venue. These events raised

over \$230,000

《太子珠寶鐘錶呈獻:聚舞傾情為護苗》 "Prince lewellery and Watch Presents -

Dance Extravaganza for ECSAF" 由「香港東南で舞蹈團 | 及「素意動洲民族舞蹈團 | 聯合主辦 · 大子陸音傳統研究管則的(研禁価情為建設)約2008年9日20 日湾出・為「護苗基金 | 纂得30 萬元奏款。

Jointly organized by South East Asia Dance Troupe and the Legacy European Folk Dance Troupe, with Prince Jewellery and Watch being the title sponsor. "Dance Extravaganza" was performed on 20 September 2008 and raised \$300,000 for ECSAF.

東安探宮東欄

Newspaper Column

本會於明報教渠樂、明Teens、Smartles、健康版及星島日報家 長版機寫團欄,由本會執行委員會委員、美國德州休斯顿大學 社會工作研究院要維持教授和本會社工及教育主任、為讀者解 等有關性侵犯的問題,重讀者分享保護孩子的方法,及性助育

Columns on CSA were published in Minz Pao and Sinz Tao Daily Parent section. These columns were written by ECSAF Board of Governor, Dr Monit Cheung, Professor of Graduate School of Social Work of the University of Houston, ECSAF Social Workers and Education Officers.

雷子值媒推席官值 Electronic Media

诱调電子傳媒和動保護兒童的訊息、分別於香港電台、商業電 台、新城電台「醫情醫性」、無線電視、有線電視、NOW TV 施、按約兒童性侵犯的問題、提升市民大眾對保護兒童的關 许。

Through electronic media channels such as RTHK Radio, Commercial Radio, Metro Radio, TVB, Cable TV and NOW TV. our President Chairnerson and members of ECSAE shared their views on CSA with different target audiences and promoted public awareness of the importance of child protection.

其他公眾教育活動

Other Community Education Activities

墨侗期間,於全港報過400座商業大廈、公共展第及私人服務 等張贴「齊心護苗大行動」海報・此外・2009年4月至5月曾 在海區商場、受賣商場並展報推行排廣活動。2009年7月至8 月期間・本合學辦了義工領袖訓練計劃及護苗親子夏日營等活 勤,向市民大眾推廣保護兒童的訊息。

Thanks to the Housing Department and other property management companies ECSAF was able to post up posters of the "Let's Protect Our Children" campaign in 400 comm buildings public and private housing estates all over Hone Kone in the summer of 2008. In addition promotional events were held in April and May 2009 in public housing estates in Shum Shui Po and Shaukelwan. Over the summer of 2009, ECSAF also organized a Volunteer Leadership Training Program and a day camp for children

承蒙局展署及其他物查管理公司专持和协助·本會於2008年

and parents who resided in Shum Shui Po district



通磁器子复日幣

Moncler Tov 慈善拍賣會

Moncler Toy Charity Auction

ECSAE the auction generated over \$1,000,000.

船拍賣筆得的業款根据100萬。

用Moncler 服裝的「Moncler Toy Event | 整套拍賣會於2009年9月4日銀行,當

The "Moncler Toy Event" Charity Auction was hosted by Moncler in support of

籌款活動 **Fundraising Activities**







苗基金1。

Clarins「2008傑出女性大獎 Clarins - "The Most Dynamic Woman Award 2008" 「連詰基金 | 會長業労労女士辖 Clarins 領 段 「2008 傑出女性大機 」・表 据她在保護兒童工作的貢獻。Clarins於七年之內捐贈100萬善款予「護

"The Most Dynamic Woman Award 2008" was presented to Ms Slao Fone Fone President of ECSAE by Clarins which also donated \$1,000,000 to ECSAF within 7 years.

毎月捐款計劃



Monthly Donation Project 235位善長參與「毎月指款計劃」, 因有他們的 長期支持・「護苗基金」才能將保護兒童工作持 續發展 •

ECSAF has 235 regular monthly donors. Their continuing support enables us to carry on our work.



被预蒸金十四年初金级交

最近報告(0)第四番号(万金): 保証禁む士(代表保証資金)

所数数元性 (代表所理論第二)・著書章先生・楊奎等女士 Descrit directed more than \$1.00.000 from left: Ms Laurinda Ho



護苗基金十周年活動 ECSAF 10th Anniversary Celebration

天行集團星戲:《神鵰俠侶》慈善首演 I-Sky Group presents: "Eagle Companions" Charity Premiere

「護菇基金」為慶祝十周年紀念,於2009年9月4日舉行十周年誌慶酒會, 更首次與「香港雲超團」合作,舉辦大型雲劇《神鵰侠侶》慈善首演,並

獲「天行集團」冠名贊助。當日出席的嘉實包括絕去營 協助「護苗基金」的「護苗大使」、熱心的善長及義工 等。感謝[天行集團]對[產苗基金]的鼎力支持,更 感激多年以東出鏡出力支持[藩苗基金]的朋友!

To commemorate the 10th Anniversary of the ECSAF, the Foundation has organized a cocktail party, followed by a Grand Dance Drama "Eagle Companions" Charity Premiere, in collaboration with the Hong Kong Dance Company and title sponsored by I-Sky Group. The events were held in great success, with the presence of special guests including the ECSAF Amhassadors donors and volunteers Special thanks to I-Slov group for their staunch support to the ECSAF Gratitude is also extended to all those who have generously supported us over all these years.

(representing Dr. Ina Hio), Mr. Orlando Ho (representing Dr. Staaley Ho), Mr. Pener Cheung, No Natural Sang 「護苗基金」限量版紀念郵票

「護苗基金」首次推出福具珍藏價值的限量版紀念發票,發票之團案設計 包括 8 位管擔任「護苗大使」的首像,以及標誌「護苗基金」服務發展里 程礎的團片。

The ECSAF released the first-of-its-kind limited edition stamp sets. The design of the stamp set contains the portraits of 8 notable ECSAF Ambassadors and the milestones of our services.

紀者招待會 Press Conferences

去年,本会營就「杜雲河玄用結婚文件 | 及務本「提討決及士 成年性型行的裁別關公義「研究報告銀行記者招待會」提討注 成于技术11日放对规公额2.到为·报自中日影响加持首,环形広 窗的判别是否能数平衡等害者的缠绕保险、得犯者的更生图 要,及法律公義的影腦。

In response to the consultation paper by the Law Reform Commission on the "Sexual Offender Register" and the project report on "Exploration on verdict and justice involving minor sexual offenders" prepared by an experienced social worker and ECSAE a press conference has been held to present its view on the consideration of a sentence on balancing the best interests of the victims, offenders' rehabilitation and manifestation of justice.





Report on Toploration on vender and justice involving miner sexual offenders'



至17年間共产止非共企政府研究主会領



新星常教授發展研究聯繫 Presentation by Professor Carberies Targ on the "Effects of Child Sessal Abuse Presention Programs for Ciscon Children and Terregors"

第17屆國際防止虐待及疏忽照顧兒童

The 17th ISPCAN International Congress 本會於2008年9月參加了於香港會議展覽中心舉辦的「並17屆 開際防止成体及破別顧見童會議」、製本港及其他國際保護兒 童組織推行交流、哪素等教授更於研討會中發表件教育課程的

成效研究。

ECSAF exhibited at the 17th ISPCAN International Congress in September 2008 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre and shared views on child protection with various local and international social organizations. Professor Catherine Tang. presented the paper on "Effects of Child Sexual Abuse Prevention Programs for Chinese Children and Teenagers".



編表一年・感謝各位義工付出 **音音的時間和心由・協助「講話」的工作。** 在此, 東心地向每一位美工設整「家」制!

Thousands of volunteers have contributed their time and effort to support our work We would like to express our heartfelt appreciation to every one of you.

"Thank you! Our wonderful volunteers!"



・ 単工作「特別機工用 | 物を書き Volunteers contribution was recognised on the "ECSAFVolunteer Day"



MIRRA-RESTR

第三和電車機能用下角 Our staff and volunteers made a day trip to Lamma bland

美工也「原水塔面公民放弃集年等」中国力多类市遇數提出 Our volunteen performed papers show at a carried at Show Shoi Fo

Notes of

Special Acknowledgements Program Sponsors



eswick Foundation

質助「智障學童性教育」課程(2008-2011)

Sponsored our Sexual-Abuse-Preventive Program for Mentally Handicapped Students (2008-2011)



Dr Ina Ho 贊助「初小護苗教育巡邏車」課程(2007-2010)及「初中護苗性教育」課程(2009-2012) Sponsored our Primary I to 3 (2007-2010), and Form I to 3 Sexual-Abuse-Preventive Programs (2009-2012)





CMP Operation Santa Claus

贊助「高小適苗教育巡邏車」課程(2007-2008 - 2009-2010)

Sponsored our Sexual-Abuse-Preventive Program for Primary 5 & 6 Students (2007-2008, 2009-2010)

Kerry Warehouse (Hong Kong) Limited 贊助兩輛「纏苗教育巡迴車」車位 (2006-2010) Sponsored two carparking spaces for our Mobile Classrooms (2006-2010)



Kerry Logistics 嘉里物流



Sedan Chair Charities Fund 質助「護苗線」服務 Sponsored our "Hugline" service





2008/2009年度支出 Expenditur 總支出Total: HK\$5,104,484

護莊教育課程 ECSAF Education Outreach Programs 1.7%

籌款費用、折舊及其他費用 Fox. Depreciation & Other Charges Ox.

護苗線及髂標服務 Hugline & Counselling Services 10%

職員數据(中央行政) Staff Costs (Central Administration)

維苗教育課程發展及研究



線支出Total: HK\$4.938.039

毎月捐款計劃 Monthly Donation Projects C%

籌款活動 Fundraising Events & Projects 11%

利息 Interest Income 14%









職員名單 08-09 Staff List 08-09



輝紫蘭 Michelle Tam
歌麗鏡 Anna Au
王敏芝 Christine Worg
曾美怡 Chermaine Tsang
歌陽體恤 Irene Au Yeung
遊儀銘 Camilla Lo
熱塞敏 Carmen Hung
橋文雅 Elia Yeung
曾樂婷 Janice Tsang
開業 師 Sharon Chan
部事品 Cheng Wa Cheong
額永強 Lai Wing Keung
等勝詳 Kuo Sing Cheung
張國華 Cheung Kwok Wah



政府部門 Government Departments	
The state of the s	
民政事務總管 反應委員會及反應管	
社會復利管	
社會福利管保護家庭及兄童服務課	
存政者 香港管務点	
康樂及文化賽藝管	
作育鉄第馬 直将馬	
単生食助新事点 単生食助新事点	
公司機構 Organizations / Companies	
九四之友 九源物業顧問有限公司	
小西灣寶馬會也人之家	
上海商業銀行	
大眾電子數學(香港)有限公司 仁學行有限公司	
中原養工牌	
元朗維茲委員會 中國海外物業服務有限公司	
中華基督教會協和書院	
中職專總小巴有限公司	
中理電腦系統有限公司 太古城物業管理與第公司	
天行皇國	
太陽馬英文幼稚園(用路乍衛分校) 北角信坊會開發展大人紀念學校	
以用信符實際數周大人紀念學校 古特殊西國最影察者	
伊利沙伯中華舊生會小學分校	
件量聯行 会和物業管理有限公司	
医管电门最短单校	
会興建業工程 (書港) 有限公司	
有利意 斯 有限公司 何東爵士慈善基金	
利民會—推荐之家	
等性物质管理有限公司 等實配度有限公司	
技際會職等2家	
沙田企立學校	
見方・容監時存録事務所 保定物書管理有限公司	
m#	
明愛亞羅拉西中心 料本第四個員務事成	
明備音樂學院	
3.理会	
念達世紀有限公司 依宏軒是印管理諮詢委員會	
信與教育及秘鲁基金有限公司	
南重島国 州本 - 日本 -	
城市大學社會服務團 城市專業管理有限公司	
但蘇聯集實際有限公司	
三島日報 英國智祉泰國兄童基金	

美國首都原則又重亞至 英皇與秦皇國 香港中文大學心理學系 香港中文大學校議製作器 香港加藤士有辦公司

香港西文献居快總有限公司 香港佛教真音宗女医士林

香港時數具音亦以出工例 香港斯歷語會 香港青少年培育會自養理商會

香港科技大學
等恐特国南岭青年会
香港專業教育學程(數值分校)
香港新里育年協会
香港聖的聯發爆隊少會國 香港電台
会/2017 香港電車有限公司
製造業の食
PMRX
夏利文物業管理科理公司
素質可能の数字は
神器食器構整
体邦物监管理有限公司
動物器生
政基學校 高書電台
中製製工業
摩韋服務有限公司
京水坊高橋会
深水埗景心護苗隊
理工大學香港等上學院
第一大平萬線斯物環管理有限公司
際式大概争協會 際品質医膜長姿多点
製造會有限公司
新典 東 市
I KEE
始景等服务管理有限公司
港島196貨車車
港基物集管理有限公司
港轄公司(物業管理部)
用職傳統有限公司 基準有限公司
管準有限公司 表現工友服器素教育中心有限公司
視網膜観察協会
*E±
養結花數管理有限公司
医秀企業有限公司
新力機補有限公司 新昌管理服務有限公司
新昌管理服务有限公司
新城電台 新恒基國際物業管理有限公司
新創建業面有限公司
**
新會商會學校
瑞安物業管理有限公司
粤海健师有限公司
聖公會李福度中學
調化亞洲有限公司 聖的聯繫保証
を記憶が終業 を提供が終業
美芳花園
10年期
車票有限の 目
电阻器
種物同盟會
単位科技有限公司 数管金
放賞也 使高管理科院公司
使 整 宣 证 有 所 公 可 更 重 物 主 宣 证 有 所 公 可
存に大學
農專組織控設有限公司
被查到牌局要推知專設計學院
黄血砂粉類
展別維女會
Air Cargo Community Chartey Golf Day Organizing Committee
Alan Chan Design Company
American Worsen's Association of Hone Kone Ltd.
Arrena Retail Limited

等學院 (職場分校)	
Fist	
被保释少育国	The same of the sa
東 公司	
	Andy Lau Charity Foundation Limited
10世代 日本	AP Creative Factory Limited
新水	ASML Hong Kong Ltd.
2	Aviva Life Insurance Co., Ltd.
2011年1日 日本	Casania Investments Inc. CCRLINK
	Christian Dior Hone Kone Limited
	Clarins Lod. Compass Areets Limited
	Dorera Limited
유요리	Dream Come True Sound and Vision (
SAM .	East Asia Professional Advertising Co.
東州神 東東上華経	Emperor Entertainment Group
のサルテス 自動物業管理有限の可	ES, Express (HK) Ltd.
5 2	Fingers 10
W * # #	Foresee Creation
0.00	Fun Entertalement Limited
- 日本本会	Fusion Advertising Solution Ltd.
	Gallas Contracting & Interiors Comp.
E理有限公司	GAP International Sourcing (Holdings
TV	Goldtop Century Ltd.
銀有限公司	HK Assn of Sexuality Educators, Rese
(農業理報)	Theragists Ltd.
日 公司	Hong Kong Dance Company
9	Hong Kong Design Issisuse - Departs
経典教育中心有限公司	Printing and Digital Modia
6*	Hong Kong International School
	Hong Kong Philatelic Society
理有限公司	Hong Kong South East Asia Dance Tro
東 公司	HSBC Private Bank
무소피	KEA
B 有類公司	INDUSTRIES S.P.A.
	Jacky Cheung Production Ltd.
8業管理有限公司	JCDecaux Cityscape
日現公司	John Lam & Associates Limited
_	Joint Faith Finance Ltd.
8	KerryWarehouse Hong Koeg Limited
建有限公司	Kerwick Foundation Limited
東公司	Lagacy European Folk Dance Troupe
東中學	Leung Yiu Hung
現 公司	Life Education Activity Programme (U Matifds Bassar & Sedan Chair Charis
	Matilda Bassar & Sedan Chair Charló Mei Mei Fashion Co.
	Merill Lynch
	Ming Yee Music Center Company Lin



ASMI, Hong Kong Ltd.	
Aviva Life Insurance Co., Ltd.	
Casania Investments Inc.	
CCBLINK	
Christian Dior Hong Kong Liveted	
Clarins Ltd.	
Compass Agents Limited	
Doners Limited	
Dream Come True Sound and Vision Group	
East Asia Professional Advertising Co., Ltd.	
Emperor Entertainment Group	
FS. Express (HK) Ltd.	
Fingers 10	
Foresee Creation	
Fun Encertainment Limited	
Fusion Advertising Solution Ltd.	
Gallas Contracting & Interiors Company Limited	
GAP International Sourcing (Holdings) Ltd.	
Goldtop Century Ltd.	
HK Assn of Sexuality Educators, Researchers &	
Therapists Ltd.	
Hong Kong Dance Company	
Hong Kong Design Instante - Department of	
Printing and Digital Media	
Hong Kong International School	
Hong Kong Philatelic Society	
Hong Kong South East Asia Dance Troope	
HSBC Private Bank	

Rosarshill School

Sommerset Asia Ltd.

Acknowledgements









South China Morning Poet Charities Limited -Oneration Seeta Clear State Dragon Trading Co., Ltd. Success Light Investments Ltd Success Light Investments Ltd The Body Shop The Handsons Electric Co., Ltd. The Pilarim (Asia Pacific) Ltd. The Road Back of Scotland Com-The Sir Robert Ho Tune Charitable Fund Times Source Toshiba Electronica Asia, Lod Tsim's Company Ltd. eternational Ltd. United Group Rail Services Limited Vesture New Limited Wordware International Asi

Yiqingshai Foundation Limites 201 Individual Donors 方副電小器 世間高光生 甘西州税品 GOTHS. 你實際女士 何本數約司 何湖県韓土 GIR SON M 4.原山田生 塞水场数据 杜玉里小哥 DIST N+ 林小珍珍雅 MCTS. *** 林墨紋小型 林林田小田 MERING-**** 度視智慧士 意識を小さ 体体的手机 BYIGA-福田鳴小姐 福建明光生 福展女名4 果果特女士 許成額先生 開発30.54 **西海**斯本小田 開始的小哥 腰翼医光生 海岸史先生 保護貿易生

海性小師 無名匠 集行权和 **東京京**44 -機干燥小袋 機度材光生 質官小師 Man Gran ****** Hebar 理念はなる 00000000 **** BIGHAS. **非基督体的** 應月最小的 基の基ケル **美政和小和 新訂是小利** 建筑海北北 国際社北北 展發使小和 福田田 54 METRO+ Hs Adriesce H H Mr Ales Chan Mr Albert Crus Mr Alex Lave Mr. & Mrs Asthony Richard Rosses Mr Au Kar San Ms Au Wei Chu lessin Mr Bill Lui Mr Bobby Chair Ma Carrie Chau Ms Catherine Kun Mr Ches Kin Shin Ms Chas Lai Che Bud Char Lat Was Code Mr Chan Lap Ho Jack Ms Chan Man Shar Ma Chan Man Wal Ms Chas Po Yee Ren Ms Chas Pui Shar Mr Chan Shiu Hung Ma Chan Suk Han No Chan Suk Kwun Bonnie Ms Chan Wai Ki Arm Ma Chan Wai Line Ms Chas Wai Pile Mr Chas Wing Kin Mrs Chan Wood Shai Pamels Mr Chan Yat Nepi Sunny Ms Chang Yose Ping Winnie Ms Chan Hui Hus

Ma Chena Lee Wen

Mr Cheung Ho Yee Masset

Ms Cheng Line

Mr Chang Kin Chang Ms Cheung Kit Ping Karen Mr Cheung Koos Nam Mr Choung Kwai Kwai Ms Chenny Mei Yee Me Cheung Wai Fan Jacquilles Mr Choung Wal Ki Mr Cheung Wing Tuny Mr Cheung Yik Hans Me ChiuWai Line Mr Chai Chan Nore Paul Ms Chong Mei Yan Me Chong Siu Yin Ms Chow Ching Ma Ms Chow Mae Yee No Chow Mee Keew June Mr Chow Meng Sam Mr Chow CEWsh Mr Chow Paul Christia Ma Chow Yin Ting No Christine Wone Ms Chu Ka Yee Jenis Mr ChuVinel Mr Chang Chai We Ms Chung Kin Wai Ms Chung Wai Ching Mr. Chang Yok Bine Mr Dirk So Char Yes Ms Ding His Plag Ms Fan Hao Ling Sandra Ma Foo Tale La Mr Fong Loung Ms Fong Na Man Mr Fred Young Ms Fe Mei Neal Dorothy Mr Fung Ka Wai Ms Fung Suk Yee Dori Ms Fune Wine Son Ms Garland Chene Mr Gjoerup Chan Wai Kwan Mr Ha Ming Po Ms Handra Year Nei Jeann Ma Helesa Hui Me Ho Mei Po Mei Ms Ho Oi Man Ms Ho Pik Sae Dr Ho Sk Ying Pi Ms Ho Yee Wah Mr Ho Yuen Ch Mr Heigh Ming Wei Aethore Ms Hung Wai Kuen Emily Mr lo Kun Wan Mr leffrey So Cho ladge ladi Bornes Mr Kan lu Ming Mr Karberine Poor

Ma Kennia Chan

Mr Kevin Chu Ms King Xang by Rebecca M. V. Hat Man Mr. Ko Year Hone M. Para Barrista Mr Koo Tin Lab Mr Koo Was Chine Ms Kwai Yek Nin Carberine Mr Kwok Wai Chang Mr Kwong Chi Ho Ms Kwong Ching Yee Ms Kwong Nok Tine Ma Kwong Nok Yku Ms Lai Shak Yee Shirles Ms Lai Suet Yan Ms Lai Yin Tine Me Lam Sues China Ms Lam Suet Ching Shirley Ms Lam Sues Fong Ms Lam See Nea Shells Ms Lam Sze Nea Emily Me Lam Wing Chee Ms Lam Yues Ling Mr Lands Sum Mr Lau Chi Man Mr Lau Ching Him Michael Mr Lau Kin Leung He Lau Shai Lun Ace Mr Lau Sui Ki Mr Lau Tel Chira He Law Mee Lon Mu Ma Law Pik Shan Ms Lee Bils Kee Best Ms Lee Bong Six Dairy Mr Lee Charle In Mr Lee Ka Wins Ms Lee Kam Pin Ms Lee On Chi Assels Ha Lee Pui Man Ms Lee Ren Ju Judy Ms Lee Sui Line Mo Lee Yin Ting Mr Lee Yan Yu Wasah Mr Lene Wase Tax Mo Loung Fung Sha Ms Leung Kit Chan Hs Leuns Han Yin A He Leunz Ov Linz Ms Leung Wan Wa Mr Leung Wine Luc He Li Lai Ling Hr Li Tak China Mr LiWai Chone

Mrs Ling Lee Ching Man Eleanor

Mr. Liu Mine Fune Tracer Ms Lo Chi Kwan Arm Ms Lo Mei Yan Mr. Lo Tra Shoo lass Mis Lo Wei Teas M- Lorsa Leone Ma Lucy Yea Ms Lui Mei Ling Vers M- Lui Yee Wa Ms Luk Fung Ying Ms Ms Lai Yee Corebia Mrs Maria Smith Ms Marjorie Yang Mr Michael Lami M .. MIL. M. L. Ms Mo Kit Ying Ms Moli Wing Se Mr Hol-Yest Chi Ms Monica Sottana Mrs Nanor Tine Mo Ne KaYi Blain Ms Ng Kin Fun Mr Na Kwok Kouns Mr Ng Shai Lai Ms Ng Suk Fan Stephanie Ms Ng Wing Man Mr Ne Yin Mail Mr Ne Yuen Ki Carehi Ms Ng Yuen Kwan Ms Ng Yuen Ling Ms Ng Yues Mei Ms Ngan Wing Son Mr Nildi PU Ms Ove Kooi Lan Ms Peggy Fung Mr Peter Cheun Prof Perer Lee Ms Poon Man Ching Chitz Ms Poon Wes Mr Raphael Mak Chi Ying Ms Rebecca Ylo Mr Rong Rong & Ms Isra Dr Rosen Kao Mr Sarah Ellion Mr Sham Kin We Mr Shek Kara Tin Mr & Mrs Smen Lan Ms So Wing Kwa Ms Sun Suk Ching Mo Tai Yuen Han Ms Tang Chai Ling Ms Tang His Lam

Ms Tang LaiYi

Ms Tang Nga Larn

Mr Tang Quoc Tri

Mrs Pauline New Chene Poll in

Mr Tong Mei Kuen Tommei Ms Tsai Po Po Ms Tsang Man Chory Ms Toung Man Wah Ms Tsang Man Ya Ms Trans Wal Use Ma Tong Wai Yin Man Ton Chan Sui Yin McVernon Ma Dr Victor Goh Ma Wan Kam Moon Mr Wong He Lung Ms Wong Kao Ma Ms Wong Kar Wing Adrience Ma Wong Kwai Hing Ms Wone Mei Fan Cherry Ma Wong Mui Ms Wong Omer Mariam Ms Wong Pul Yan Jacqueline MsWong Six Hing Nancy Mr Wong Sze Hang Beam Ms Wong Wai Ying Ma Worse Wo Yes MsWoo Lai Lin Ma Woo Lei Nea Ms Xianz log Mr Year Health Mr Yes Mo Fin Ma Young Chor Wan Ms Young Ka Lai Ms Young Lai Ka Rolanda Mr Young Sie Ming Mr Yen Kim Walt Ma Yip Po Fun Mr Yu King Rui Derel Ms Young Man Fung Zoe Mr Yu Chi Mine Mr Nr Kir Yes Mrs Yu Lai Ching Ping Helen McNaYels Lan Ma Neen Fune Hing Armelia Ma Youn Ying Chun Vivian Ms Yang Cheak Yan



Ma Tao Yi Pene Linda

Ma To Lai Hins



